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De Utrechtse VVD ontvangt al enige tijd signalen van bezorgde ouders over het tekort aan 

plaatsen bij de kinderopvang. Wanneer ouders hun kind willen aanmelden bij een opvang krijgen 

zij te horen dat de opvang vol is en ze enkel op een (lange) wachtlijst geplaatst kunnen worden. Dit 

probleem speelt bij verschillende opvangen in meerdere wijken, waardoor er in sommige wijken 

helemaal geen instroom bij de opvang meer mogelijk is. Dit tekort heeft een remmende werking op 

ouders die graag (willen) werken.  

Dit brengt de fractie van de Utrechtse VVD tot de volgende vragen: 

1. Herkent het college het probleem dat wordt geschetst? Heeft zij in beeld waar de tekorten 
spelen? Zo nee, is het college van plan dit in beeld te brengen?  

2. Is het college het met de VVD eens dat de gemeente een rol heeft in het creëren van de 
juiste voorwaarden voor en het stimuleren van voldoende kinderopvang?   

3. Welke middelen heeft het college om deze rol in te vullen? En kan het college toezeggen 
de haar beschikbaar gestelde middelen in te zetten om het tekort in de kinderopvang zo 
snel mogelijk aan te pakken?  

 


